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ــل  ــدی در فص ــدی قای ــش مه درخش
ــا پیراهن اتحاد  ــگ امارات ب جاری لی
ــران  ــا مدی ــت ت ــده اس ــث ش ــا باع کلب
باشگاه الشباب الاهلی تمدید قرارداد 
ــرار  ــتور کار ق ــن را در دس ــن بازیک ای

دهند.
این درحالی است که قایدی درحال 
ــی در  ــوان بازیکن قرض ــه  عن ــر ب حاض
اتحاد کلبا حضور دارد و حضور ستاره 

ــت  ــد پرداخ ــم نیازمن ــن تی ــا در ای کلب
ــت. البته  ــباب الاهلی اس پول به الش
درحال حاضر دو فصل دیگر از قرارداد 
ــت  ــی باقی مانده اس ــا الاهل ــدی ب قای
ــاده او در لیگ  ــش فوق الع اما درخش
ــد تا الاهلی خواستار  امارات باعث ش
تمدید قرارداد طولانی تر با این بازیکن 

شود.
با این حال باشگاه الاهلی قصد دارد 

مدت قرارداد قایدی را بیشتر کند و به 
ــنهاد تمدید قرارداد  این بازیکن پیش
ــود قایدی  ــنیده می ش ــت. ش داده اس
چند پیشنهاد از تیم های اروپایی دارد 
که البته این گونه نیست و قرار نیست 
که قایدی به اروپا برود. علاوه بر این 
شایعات بسیاری درخصوص بازگشت 
ــر شده  ــتقلال نیز منتش قایدی به اس
اما باید منتظر ماند و دید که مهاجم 

ــه تصمیمی  ــت چ ــوش در نهای ملی پ
ــه قایدی هنوز به  خواهد گرفت. البت
پیشنهاد باشگاه الاهلی پاسخی نداده 
است و الاهلی منتظر است تا قایدی 
به این پیشنهاد واکنش مثبتی داشته 
ــن  ــه ای ــود ک ــنیده می ش ــا ش ــد ام باش
ــادی دارد به فوتبال  بازیکن علاقه زی
خود در کشورهای حوزه خلیج فارس 

ادامه دهد.

پیشنهاد تمدید قرارداد قایدی با اتحاد کلبا

ادعای عجیب مورایس درباره لیست 
تیم ملی فوتبال

هفتـــه  در  ســـپاهان  و  پرســـپولیس  تســـاوی  از  بعـــد 
بیســـت وپنجم لیگ برتر، انتقاداتی به سبک بازی هر دو 
تیم وارد شـــد. در همین رابطه ژوزه مورایس در نشست 
خبری بعـــد از بازی برای فرار از فشـــار انتقادات گریزی 
به تعداد ملی پوشـــان طلایی پوشـــان زد و در بخشـــی از 
صحبتش مدعی شد: »نفراتی چون علی اصغر اعرابی و 
هادی محمدی ستاره تیم سپاهان هستند، ولی در تیم 

ملی حضور ندارند.«
ادعای ســـرمربی پرتغالی سپاهان که پیش از این دستیار 
مورینیو بوده و با علم و اطلاعات فوتبال روز دنیا آشناست، 
کمی عجیب به نظر می رسد. مهمترین منبع پاسخگویی 
به این موضوع ســـتون تفاضل گل  و گل های دریافتی تیم 
ســـپاهان و رقبـــای این تیم اســـت که بر این اســـاس تیم 
اصفهانی در جمع شش تیم بالای جدول بالاترین میزان 
گل دریافتی را دارد. جدول نشان می دهد هر چقدر میزان 
دریافتی ها افزایش پیدا می کند، رتبه تیم تنزل می یابد. با 
این اوصاف آمار حاکی از ضعف خط دفاعی سپاهان است. 
جالب اینجاســـت که از نظر سقف بودجه، طلایی پوشان 
در زمره بالاترین ها هســـتند. حال پرســـش اینجاســـت، 
ســـرمربی تیم ملی چطور می تواند در بازی های حساس 
به مدافعان تیمی خشـــن اعتماد کند که طی 35 مسابقه 
فصـــل 74 کارت )شـــامل 61 کارت زرد و 13 کارت قرمـــز( از 
داوران دریافت کردند؟ هادی محمدی مقابل تیم نیروی 
هوایی عراق از زمین مســـابقه اخراج و به دلیل رفتاری که 
با بازیکنان رقیب داشت با حکم چهار جلسه محرومیت 
مواجه شـــد. وقتـــی محمدی حتـــی مقابل تیمـــی مانند 
استقلال ملاثانی در جام حذفی کارت زرد دریافت می کند 
چگونه می توان در بازی با رقبای آسیایی به او اعتماد کرد؟ 
آقای مورایس حتماً مستحضر هستند که بارها کارشناسان 
و پیشکسوتان سپاهان درباره ضعف خط دفاعی این تیم 

که هادی محمدی هم بخشی از آن است، تذکر داده اند.

درگذشت سزار منوتی، قهرمان جام جهانی 1978

خداحافظ لاغر رمانتیک
سزار لوییس منوتی مربی کاریزماتیک آرژانتینی که تیم 
ملی کشـــورش را به نخســـتین قهرمانی در جام جهانی 
1978 رســـاند، در 85 ســـالگی درگذشـــت. او که متولد 
رؤســـاریو بـــود، در دهـــه 60 میـــلادی 11 بازی بـــرای تیم 
کشـــورش انجـــام داد و بعد مربی 11 تیم شـــد که بعضی 
بیش از یک بار بود. او در دوران 37 ساله مربیگری اش 
در دو تیم ملی هم کار کرد. شاخص ترین کار او در عرصه 
مربیگری هدایت تیم ملی آرژانتین به قهرمانی جهان در 
سال 1978 و جام جهانی زیر 20 سال در سال بعدش بود 
و البته علاقه و تعهدی که نســـبت به فوتبال رمانتیک از 
خود نشان داد؛ آن هم در دورانی که آرژانتین به فوتبال 

نتیجه گرا و متمایل به خشونت مشهور شده بود.

ناکامی در جام ملت های قبلی را جبران کردیم

اولادقباد: حس قهرمانی در 
چمپیونزلیگ فوق العاده است

فینال لیگ قهرمانان فوتســـال اروپا یکشـــنبه شب بین دو 
تیم اسپانیایی بارسلونا و پالما برگزار شد و پالما با نتیجه 1-5 
حریف نامدار خود را شکست داد و برای دومین سال پیاپی 

قهرمان این مسابقات معتبر شد.
اولادقباد، طیبی و آقاپور 3 بازیکن ایرانی تیم پالما هســـتند 
که تنها اولادقباد توانســـت در دیدار فینال حاضر شود. او در 
خصوص قهرمانی تیمش در چمپیونز لیگ به »ایران ورزشی« 
می گویـــد: »تیم های فوق العـــاده خوبی همچـــون بنفیکا، 
اسپورتینگ، بارســـلونا و تیم ما جزو 4 تیم پایانی مسابقات 
بودند که این موضوع کار را بســـیار سخت می کرد. در دیدار 
فینال دو تیم اســـپانیایی در حالی بـــه مصاف هم رفتند که 
تیم ما در لیگ و در کوپا اسپانیا به بارسلونا باخته بود و تمام 
تمرکز ما بر این بود که این دو باخت را جبران کنیم. در بازی 
با بارسلونا از موقعیت های مان به خوبی استفاده کردیم و در 

نهایت توانستیم این تیم نامدار را شکست دهیم.«
اولادقبـــاد صحبت هایـــش را ایـــن گونـــه ادامـــه می دهـــد: 
»چمپیونزلیگ بالاترین سطح مسابقات است و قهرمانی در 
این مسابقات بسیار سخت اســـت، احساس فوق العاده ای 
از این قهرمانی دارم و خیلی خوشـــحالم که در این قهرمانی 
شریک بودم. از نظر خودم در این 2 قهرمانی نمایش بسیار 
خوبی داشتم. بارسلونا باشگاه فوق العاده بزرگی است و من 
به شخصه عاشق بارسلونا هستم و خیلی دوست دارم برای 
این تیم نامدار بازی کنم. پیروزی مقابل این تیم فوق العاده 

سخت است.«
این لژیونر فوتســـال در خصوص حضـــورش در لیگ معتبر 
اســـپانیا بیـــان می کنـــد: »قطعاً حضـــور در لیگـــی پرقدرت 
می تواند کمک زیادی به پیشـــرفت مان کنـــد و این موضوع 
باعث می شود تا با انگیزه بیشتر تمرین و بازی کنم. در این 
2 ســـال پیشـــرفت زیادی کردم و امیدوارم از این تجربیاتم 
بتوانم در جام جهانی استفاده کنم. پیش از فینال در جام 
ملت های آسیا حضور داشتم که این مسابقات اهمیت زیادی 
برای ما داشت. همان طور که دیدید ژاپن نتوانست به فینال 
صعود کند که این اتفاق بدی برای این تیم بود. پیش از آغاز 
جام ملت ها مصدومیت داشتم اما خدا را شکر مصدومیتم 
برطرف شـــد و توانســـتم به تیـــم ملی کمک کنـــم. در دوره 
گذشته نتوانســـتیم قهرمان جام ملت ها شویم و امسال با 
این قهرمانی ناکامی در جام ملت های قبلی را جبران کردیم.«

خبر

گفت و گو

 هنوز بازی گرم نشـــده بود که اولین 
شـــوت  بـــا  پرســـپولیس  موقعیـــت 
اورونوف تبدیل به گل شد. بعد از پنج 
دقیقه بازی درگیرانه و سریع در مرکز 
زمیـــن وینگر تکنیکی ازبک با شـــوتی 
دروازه بان  و  نساجی  غافلگیرکننده، 
برزیلی اش را نـــاک اوت کرد. پولی در 
این صحنـــه مقصر اصلی بود و توپ از 

دست او رها شد و به تور چسبید.
ســـه دقیقه بعـــد بـــاز هـــم اورونوف 
موقعیت شوتزنی پیدا کرد که این بار 
شوت او زیاد از حد محکم بود. وینگر 
ازبک می توانست خیلی زود یک دبل 
فوق العاده در قائمشـــهر به نام خود 
ثبت کند اما دقیقـــه 14 قدر کات بک 
و  ندانســـت  را  آل کثیـــر  فوق العـــاده 
بهترین شانس گلزنی را از دست داد.

و  پرســـپولیس  گل  بـــه  واکنـــش  در 
موقعیت های خطرناکش نســـاجی با 
یک ارســـال و ضربه سر ســـام دلیری 
اولیـــن و آخرین موقعیـــت گل نیمه 
نخستش را ایجاد کرد اما دوباره بازی 

دست میهمان افتاد.
پرســـپولیس در ادامه مســـابقه کاملاً 
ســـوار بـــر میـــدان بـــود و ایـــن تیـــم 
موقعیت هـــای متعـــددی روی دروازه 
نســـاجی خلق کـــرد که بـــا بی دقتی 
بازیکنـــان میهمان و درخشـــش گلر 

برزیلی نساجی تبدیل به گل نشد.
لوان پولی سه بار شوت های سروش 
رفیعی، مسعود ریگی و عیسی آل کثیر 
را برگشـــت داد تا دروازه اش بیشتر از 
این باز نشـــود. در دو نوبت دیگر هم 
بـــار ضربـــه عبدالکریم حســـن  یک 
توسط مدافعان میزبان برگشت داده 
شـــد و بار دیگر کاشته ترابی به شکل 
خطرناکی به تور کنـــار دروازه خورد و 

گل نشد.
نمایـــش برتـــر پرســـپولیس در ایـــن 
نیمه فریادهای ساکت الهامی بر سر 
بازیکنانش را به همراه داشت و او در 
دقیقه 40 دو بازیکـــن را برای تعویض 
لب خط طولی برد اما پشیمان شد و 
تیمش در لحظات پایانی شکل بهتری 

پیدا کرد.
دو  الهامـــی  دوم  نیمـــه  شـــروع  بـــا 
تعویضـــش را انجام داد و بـــا فوتبالی 
دروازه  ســـمت  بـــه  جســـورانه تر 

پرســـپولیس رفت. در نقطـــه مقابل 
رفیعی  ســـروش  مبتدیانـــه  حرکـــت 
باتجربه و خطای او در دقیقه 50 باعث 
شد پرسپولیس ده نفره شده و تحت 

فشار قرار بگیرد.
ده دقیقـــه بعد تیم نســـاجی که بازی 
را در اختیـــار گرفتـــه بـــود با شـــوت 
هوشـــمند کار را به تســـاوی کشاند تا 
پرســـپولیس با یک بازیکـــن کمتر در 
خطر از دست رفتن امتیاز قرار بگیرد 
اما تعویض اوســـمار و نبوغ اورونوف 
دوباره مشکی پوشان میهمان را پیش 

انداخت.
دقیقه 68 پاس عمقی اســـدبیگی با 
فرار و ضربـــه نهایی اورونوف گل دوم 
پرســـپولیس را رقم زد تـــا دوباره همه 

چیز به سود میهمان شود.
پرســـپولیس بعد از گل برتری موفق 
شـــد بازی را مدیریت کند و نســـاجی 
تنهـــا در آخریـــن دقیقـــه وقت هـــای 
تلف شـــده با چند ارســـال خطرناک 
موقعیت هایی نصفه ونیمه خلق کرد 
اما در نهایت برتری پرسپولیس باقی 
ماند تا تیم اوســـمار در شرایطی ویژه 
به سه امتیاز دست یابد و منتظر بازی 

استقلال بماند.

گزارش بازی

گپ

مهدیه دریابیگی
خبر نگار

گزارش خبری

حامد جیرودی
خبر نگار
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شاهکاری به نام اورونوف

ارکان اجرایی باتجربه، نیاز مهم استقلال

در سال های گذشته که مدیریت اســـتقلال به شکل سنتی جلو رفته 
همواره فقـــدان افرادی در بخش اجرایی که صاحب تخصص و تجربه 
باشـــند، در این باشگاه احســـاس شده اســـت. با ورود مالکان جدید 
به باشگاه اســـتقلال انتظار اســـت افرادی به عنوان مسئولان اجرایی 
در این باشـــگاه به کار گرفته شـــوند که از کارایی کافی بهره مند بوده و 
بتوانند در حوزه های مربوطه بیشـــترین بازدهی را داشـــته باشند و در 
واقع بازوی قدرتی برای مدیریت باشـــند. متأسفانه در سال های اداره 
باشگاه اســـتقلال به شـــکل ســـنتی رســـم بوده رئیس دفاتر مدیران 
یا برخی مشـــاوران، نقش آچار فرانســـه را در باشـــگاه بـــازی کرده و به 
نوعـــی همه نگاه ها و مطالبه ها به ســـمت و ســـوی این افـــراد بچرخد 

و دیگر ارکان باشگاهی نقشـــی در امور اجرایی نداشته باشند.
ســـازماندهی مدیریتی جدید امـــا این مطالبه را رونق بخشـــیده که از 
مالکان باشـــگاه اســـتقلال انتظار داشته باشـــیم، مدیریتی نوین را در 
این باشـــگاه به کار گرفته و اجازه ندهند باشـــگاه روی محوریت فرد یا 
افرادی خاص بچرخد. حتی ســـابقه داشـــته راننـــده فلان مدیرعامل 
نفـــوذ و اثرگـــذاری بیشـــتری در قیاس بـــا برخی مدیران و مســـئولان 
بخش  هـــای مهم باشـــگاه داشـــته  که چنیـــن شـــیوه ای در مدیریت 
باشـــگاه اســـتقلال جز آنکه میان ارکان باشـــگاه و مدیرعامل شکاف 
ایجاد کنـــد، محصول دیگـــری به همراه نداشـــته اســـت. همین که 
در این راســـتا قرار شـــده تمام اقدامات به خصوص مالی در ســـایت 
کـــدال بارگذاری شـــود تـــا متولیـــان بالاتـــر در جریان اتفاقـــات قرار 
بگیرنـــد، خود نشـــان دهنده آغاز تغییرات اســـت اما بـــه واقع آنچه 
به عنوان یک مطالبه جدی و کارگشـــا باید مطرح شـــود، این اســـت 
که مســـئولان اجرایـــی در باشـــگاه اســـتقلال حقیقتـــاً در این وادی 
تخصص داشـــته و از ســـوی مدیـــران به خوبی به کار گرفته شـــوند و 

مســـئولیت ها به نوعی تقســـیم بندی شود.

محمد محمدی سدهی
خبر نگار

 

به احتمـــال زیاد تا چند روز دیگـــر آرش برهانی به 
عنوان رئیس آکادمی اســـتقلال معرفی می شـــود، 
برهانـــی زمان ریاســـت آجورلو هم رئیـــس آکادمی 
بود و رزومـــه خوبی از خود به جای گذاشـــت، اما 
با آمدن حجت کریمی شـــرایط فرق کـــرد و بعد از 
مدتی از ســـمت خود کنار گذاشته شـــد. از وقتی 
آرش از آکادمـــی رفـــت اوضـــاع و احـــوال تیم های 
پایـــه خیلی بد شـــد، تـــا جایی کـــه اخبار بســـیار 
ناامیدکننـــده ای از آن بیرون آمد، حالا اما مدیران 
جدید باز هم به ســـراغ مهاجم ســـابق اســـتقلال 
رفتنـــد و قصد دارند صفر تا صـــد تیم های پایه را به 
برهانی بدهند. در این خصوص با مهاجم ســـابق 
اســـتقلال صحبت کردیم تا نظرش را جویا شویم.

مدیران باشگاه دوباره برای ریاست 
آکادمی استقلال به سراغ شما آمده اند، در 

این خصوص توضیح می دهید؟
مـــن از دو هفتـــه پیـــش در خصـــوص آکادمـــی با 

مدیـــران صحبت کـــردم و ظرف دو ســـه روز دیگر 
تکلیفم مشـــخص می شـــود، اما به هرحال شرایط 
آکادمـــی عوض شـــده اســـت و بایـــد در خصوص 
یکســـری مســـائل با مدیـــران صحبـــت می کردم. 
خوشـــبختانه نگاه مدیران جدید حرفه ای اســـت 
و قصـــد دارند بـــرای آکادمـــی هزینه کننـــد. وقتی 
بـــرای تیم های پایـــه ســـرمایه گذاری شـــود، قطعاً 
نتیجـــه خوبی خواهد داشـــت. من در ســـالی که 
بـــودم 24 بازیکن بـــه لیگ معرفی کـــردم و خیلی 
ارزشـــمند بود. باید مـــا با چنین ایـــده و برنامه ای 
در تیم هـــای پایه کار کنیم تـــا در نهایت حاصل آن 

را نیـــز در تیم بزرگســـال ببینیم.
چرا این بازیکنان جذب تیم بزرگسالان 
استقلال نشدند که استقلال مجبور به 

هزینه کردن اضافی نباشد؟
حـــرف من هـــم همین اســـت. در ایـــن خصوص 
بایـــد نگاه حرفـــه ای باشـــد. خوشـــبختانه نکونام 
چـــون در تیم هـــای اروپایی بازی کرده نـــگاه کاملاً 
حرفـــه ای دارد و اگـــر مـــا اصولـــی کار کنیـــم جواد 
هـــم از بازیکنـــان آکادمـــی اســـتفاده می کند. من 
در ســـال اول توانســـتم کارهای خوبـــی در آکادمی 
انجام دهـــم اما ســـال دوم که موقـــع بهره برداری 

بـــود، رفتم.
با آقای کریمی به مشکل خوردید، درست 

است؟
در ابتـــدا ایشـــان بـــه مـــن زنـــگ زد و گفت: 
»با قـــدرت پیـــش بـــرو.« نمی دانم چه شـــد 

کـــه در ادامـــه نظـــرش عـــوض شـــد، وگرنه ما 
در ســـال دوم بایـــد بهره بـــرداری می کردیـــم و 

بازیکنان خودمان را در تیم بزرگســـال استفاده 
می کردیـــم.

گفته می شود آکادمی مشکلات زیادی 
دارد؟

قطعاً مشـــکلات هســـت و در صورتی که من 
بیایم بایـــد با برنامه ریـــزی طولانی مدت به 
خواســـته خودمان برســـیم. آکادمی نیاز به 

زمان دارد.
تغییر مدیریت استقلال را مثبت 

ارزیابی می کنید؟
نمی خواهم خیلی در مورد مدیریت حرف 
بزنـــم. اما یکـــی از دوســـتان گفتـــه بود، 
چـــرا نکونـــام از رفتـــن خطیر خوشـــحال 

شـــد؟ من بـــه ایشـــان می گویـــم: »چرا 
نباید خوشـــحال می شـــد.« اســـتقلال 
بـــا مدیریـــت او آرامش نداشـــت. اگر 

داشـــت که پنج هفتـــه باقیمانده به 
پایـــان لیـــگ قهرمانی اش مســـجل 

می شـــد.

مدیران جدید برای آکادمی هزینه می کنند

برهانی: به نکونام حق می دهم از رفتن خطیر خوشحال باشد

طبـــق آمـــار تا پایـــان هفتـــه بیســـت وپنجم 
در فصـــل جـــاری، 19 بازیکن بـــا مصدومیت 
از ناحیـــه ربـــاط صلیبـــی مواجه شـــدند. در 
ایـــن لیســـت، پرســـپولیس و ذوب آهـــن بـــا 
چهار بازیکن مصـــدوم در صدر قـــرار دارند. 
همچنین از میان 19 مصدوم، هشت بازیکن 
جـــوان )یعنـــی کمـــی بیـــش از 42 درصـــد( 

. ند د بو
دکتر زهره هراتیان، رئیس مرکز ارزیابی های 
پزشـــکی و بازتوانی فوتبال ایران )ایفمارک(، 
در خصـــوص علت ایـــن موضوع بـــه »ایران« 
توضیـــح داد: »ما برای اینکه علت را بررســـی 
کنیـــم، بایـــد مکانیزمی داشـــته باشـــیم که 
آســـیب ها ثبت شـــود. ما معاینـــات را انجام 
می دهیـــم ولـــی بازیکنـــان بعـــداً در اختیـــار 
باشـــگاه ها قـــرار می گیرنـــد امـــا ایفمـــارک 

نـــوع تمرینـــات آنها، زمـــان تمریـــن و مدت 
بـــازی را نمی دانـــد. کیفیت زمیـــن بازی هم 
عامـــل مهمـــی در ایـــن اتفـــاق خواهـــد بود 
و شـــایع ترین علـــت هـــم غیـــر برخـــوردی 
اســـت؛ مثل بازیکنـــی که مســـتقیم در حال 
حرکـــت اســـت ولی بـــه یکبـــاره جهتـــش را 
تغییـــر می دهد و رباط صلیبـــی پاره می کند. 
ما فصل گذشـــته بازیکنی داشتیم که پایش 

در چالـــه افتـــاد و رباط پـــاره کرد.«
او ادامـــه داد: »البتـــه مـــا در معایناتـــی کـــه 
پیـــش از فصـــل انجـــام می دهیـــم، ریســـک 
جـــذب بازیکـــن را به آنهـــا می گوییـــم. مثل 
کوتاهی همســـترینگ یا کف پـــای صاف ولی 
نـــوع تمرینـــات و اینکه وقتی بازیکـــن به بالا 
می پرد، چگونه فرود می آیـــد، در پارگی رباط 

صلیبی مهم اســـت.«
نـــوع  ایـــن  آیـــا  اینکـــه  دربـــاره  هراتیـــان 
مصدومیت هـــا بـــه ســـبک زندگی بســـتگی 
دارد یـــا خیـــر، پاســـخ داد: »مـــن تا بـــه حال 
نشـــنیده ام کـــه بـــه ســـبک زندگی بســـتگی 
داشـــته باشـــد و بیشـــتر بـــه آمادگـــی بدنی 

بازیکـــن بســـتگی دارد.«
بـــرای مثـــال عامـــل نخســـت مصدومیـــت 

یاســـین ســـلمانی کاپیتان تیم امیـــد و عضو 
پرســـپولیس، تعدد ســـفرها بـــه علت حضور 
در مســـابقات مختلـــف عنوان شـــد. رئیس 
ایفمـــارک در این باره چنین نظر داد: »ســـفر 
که نمی توانـــد عامل مصدومیت باشـــد ولی 
خســـتگی به خاطر ســـفر زیاد می تواند عامل 
باشـــد. البته تنها این عامل نیســـت و چیزی 
کـــه روی آن تأکیـــد دارند، زمین بـــازی و نوع 

تمرین اســـت.«

هراتیان یادآور شـــد: »فیفا هشت سال پیش 
برنامـــه ای ارائه داد که هدفـــش پایین آوردن 
ریســـک پارگی ربـــاط صلیبـــی بـــود. در این 
تحقیق مشـــخص شـــد ریســـک پارگی رباط 
در بزرگســـالان چندان تغییـــر نمی کند ولی 
در جوان هـــا تا 50 درصد پاییـــن می آید. حالا 
هم بایـــد تحقیق کنیم کـــه بازیکنان چگونه 
در مســـیر رشـــد قرار گرفته اند و ذهن شان را 

چگونـــه آماده تمرینـــات می کنند.«

هراتیان: مدل تمرین و آمادگی ذهنی فوتبالیست ها در پارگی رباط تأثیر دارد

نوامبر گذشته بود که کیلیان امباپه ستاره فرانسوی پاری سن ژرمن که به فاجعه رباط صلیبی در لیگ ایران!
احتمال زیاد فصل آینده در رئال مادرید توپ خواهد زد، در مصاحبه ای به 
مسأله حضورش در المپیک 2024 پاریس اشاره کرد و گفت: »من دوست 
دارم برای کشورم در المپیک به میدان بروم و فکر می کنم مردم نیز این 
را می خواهند اما همه چیز به باشگاهی که در آن بازی می کنم، بستگی 
دارد. اگـــر اجازه بدهد، بازی خواهم کـــرد و در غیر این صورت خیر. من 
مدت زمان زیادی برای پرداختن بـــه این قضیه اختصاص نمی دهم. به 
من بگویند بله، با کمال میل برای المپیک فرانســـه بازی خواهم کرد و 

اگر بگویند، نه، دیگر تمام است.«
این در حالی اســـت که ماه گذشته رئال مادرید رســـماً اعلام کرد که به 
بازیکنانش اجازه حضور در المپیک را نخواهد داد، چرا که با یورو 2024 و 
کوپا آمریکا، تقویم تابستان شلوغ است و خطر مصدومیت ها بالا خواهد 
رفت. در این شـــرایط و با پیوســـتن امباپه به رئال، شـــانس حضور او در 
المپیک نیز به صفر می رسد، در حالی که تیری آنری )مربی تیم المپیک 
فرانســـه( رویای داشـــتن امباپه در تیم خود را دارد و همچنان در تلاش 

است بتواند راهی برای راضی کردن رئال پیدا کند.
در این میان، امانوئل مکرون رئیس جمهور فرانســـه نیز، مشتاق است 
امباپه در المپیک پاریس حاضر باشـــد. او که انتقال این بازیکن به رئال 
را قطعـــی می داند، در مصاحبـــه دیروز خود بدون اینکـــه نامی از رئال و 
فلورنتینـــو پرز ببرد، گفت: »واقعـــاً امیدوارم همه باشـــگاه های اروپایی 
به بازیکنان شـــان اجـــازه حضـــور در المپیک را بدهند. همـــان طور که 
باشـــگاه های فرانسوی بازیکنان شـــان را برای شـــرکت در این رقابت ها 
آزاد گذاشـــته اند، آرزو می کنم باشگاه های اروپایی دیگر نیز مانعی ایجاد 
نکنند.« مکرون ادامه داد: »من هفته قبل با پدر امباپه ملاقات کردم و 

او به صراحت گفت کیلیان دوست دارد در المپیک باشد.«

درخواست غیرمستقیم مکرون از رئال

بگذارید امباپه در المپیک بازی کند


